



Luxury Eyewear



Luxe *Fleur d'Or* by Jean-François Rey

HAUTE_COUTURE_EYEWEAR — HAUTE_LUNETTERIE

En l'honneur du 15eme Grand prix International de la lunetterie, le Designer Jean-François Rey s'associe au joaillier Roger Lebenstein, pour créer une monture en or massif, sertie de diamants 18 carats.

Ils ont choisi un modèle emblématique et intemporel de la collection BOZ, la Fleur, dessinée par Jean-François Rey.

Roger Lebenstein, trois fois lauréat du concours Diamonds International Academy organisé par la de Beers, a supervisé la réalisation de cette monture hors pair dans ses ateliers rue Saint-Honoré.

Ce modèle est en présentation exclusive chez les Lunetiers Delambre, depuis la rentrée, et ce jusqu'à la fin des festivités du Silmo.

Prix de vente : 17 000 euros



On the occasion of the 15th International Grand Prix of spectacle trade, the Designer Jean François REY associates his name with the jeweller Lebenstein, to create a pure solid gold frame, set with 18 carats diamonds.

They have chosen a famous emblematic model from the BOZ collection, the "FLEUR", designed by Jean François REY.

Roger Lebenstein, three time winner of the Diamonds International Academy competition organized by de Beers, has supervised the creation of this outstanding frame in his workshops located Saint-Honoré.

This frame is in exclusive show at the Lunetiers Delambre's, since September 2008 until the end of the Silmo fair's festivities.

Selling price : 17 000 euros